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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .

törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II .

24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán ember i

erő források minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

„Pontosan Magyarországon ma mennyi gyermek szenved tejfehérje-allergiában ,

és tejcukor- (laktóz-) intoleranciában?” - címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A tejfehérje-allergiából a gyermekek általában néhány év alatt kigyógyulhatnak a betegségb ő l, de

az allergiás hajlam azonban sajnos megmarad, és más allergének később ismét kiválthatna k

allergiás tüneteket . Egy csecsemőkorban tejfehérje-allergiás gyereknél például el ő fordulhat, hogy

hat éves korban légúti allergia jelentkezik : egyes pollenek hatására tüsszög, folyik az orra, esetle g

kötő hártya-gyulladás alakul ki nála . Aztán elképzelhet ő , hogy néhány év alatt ez is rendez ő dik, 14 -

16 évesen viszont egyéb légúti - hörghurutos allergia alakul ki . Ezt a folyamatot nevezi a

szakirodalom allergiás menetelésnek .

A laktóz-intolerancia fellépését a laktáz enzim hiánya okozza, melynek során a beteg ugyan ki s

mértékben fogyaszthat tej alapanyagú termékeket, mert szervezete azt még képes lebontani . A

laktáz enzim azért fontos, mivel ez felel ős a szervezetbe kerül ő tejcukor lebontásáért .

Ezen betegségek rengeteg gyermeket és feln őttet érinthetnek.



Tisztelt Miniszter Úr !

Pontosan Magyarországon ma mennyi gyermek szenved tejfehérje-allergiában, és tejcukor -

(laktóz-) intoleranciában ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2017 . július 4 .

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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